

НЕМЦЕВИЧ ЮЛИАН УРСЫН

1757–1841

БИБЛИОГРАФИЯ

Нямцэвіч Юльян Урсын // Беларуская энцыклапедыя : у 18 т. – Мінск, 2000. – Т. 11. – С. 411.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Беларуская ССР : кароткая энцыклапедыя : у 5 т. – Мінск, 1981. – Т. 5. – С. 453.

Немцевич Юлиан Урсын // Белорусская ССР : краткая энциклопедия : в 5 т. – Минск, 1982. – Т. 5. – Минск, 1982. – Т. 5. – С. 451.

Немцевич Юлиан Урсын // Республика Беларусь : энциклопедия : [в 7 т.]. – Минск, 2007. – Т. 5. – С. 416–417.

Немцевич Юлиан Урсын // Регионы Беларуси : энциклопедия : в 7 т. – Минск, 2009. – Т. 1, кн. 1 : Брестская область. – С. 138.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Энцыклапедыя гісторыі Беларусі : у 6 т. – Мінск, 1999. – Т. 5. – С. 341.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Вялікае Княства Літоўскае : энцыклапедыя : [у 3 т.]. – Мінск, 2006. – Т. 2. – С. 367–368.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Энцыклапедыя літаратуры і мастацтва Беларусі : у 5 т. – Мінск, 1987. – Т. 4. – С. 97.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Асветнікі зямлі Беларускай, X – пачатак XX ст. : энцыклапедычны даведнік. – 2-е выд. – Мінск, 2006. – С. 312–313.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Беларусь : энцыклапедычны даведнік. – Мінск, 1995. – С. 539.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Мысліцелі і асветнікі Беларусі, X – XIX стст.: энцыклапедычны даведнік. – Мінск, 1995. – С. 514–515.

Немцевич Юлиан Урсын // Их именами названы...: энциклопедический справочник / редкол. И. П. Шамякин и др. – Минск, 1987. – С. 446–447.

Немцевич Юлиан Урсын // Гродно : энциклопедический справочник / редкол. И. П. Шамякин и др. – Минск, 1989. – С. 292–293.

Гладышчук, А.А. Нямцэвічы. Сапраўдная гісторыя / Анатоль Гладышчук. – Мінск : Літаратура і мастацтва, 2009. – 286 с.

Немцевич Юлиан Урсын // Брестчина : легенды, события, люди / Илья Курков. – Минск, 2005. – С. 92.

Карев, Д. В. В орбите Российской империи / Д. В. Карев // Карев Д. В. Гродно : город в контексте истории и культуры Европы

(XI – начало XXI в.) / Д. В. Карев. – Минск, 2018. – Разд. II : 200 биографических «медальонов» : представители политической и военной элиты, деятели культуры, науки, образования. – С. 44–61.

Немцевич Юлиан Урсын // Соотечественники : очерки о белорусах и уроженцах Беларуси, обогативших мировую культуру / Адам Мальдис. – Минск, 2013. – С. 50–57.

Нямцэвіч Юльян Урсын // У часе прасветлення твары : гістаарычныя эсэ, нарысы / Алесь Марціновіч. – Мінск, 1999. – С. 133–149.

Нямцэвіч Юльян Урсын // Шляхі вялі праз Беларусь : нарыс / Валянцін Грыцкевіч, Адам Мальдзіс. – Мінск, 1980. – С. 110, 128, 130–134.

Гладышчук, А. Гэта ён, наш Юльян Урсын Нямцэвіч / запісаў В. Барысевіч // Настаўніцкая газета. – 2009. – 24 лютага (№ 24). – С. 4.

Мальдзіс, А. Адъютант Костюшко? ... Не только : 250 лет со дня рождения Юлиана Устына Немцевича // Беларусь сегодня. – 2008. – 4 сакавіка (№ 42). – С. 17.

Пякарская, Н. Пайсці ў Скокі : [Юльян Урсын Нямцэвіч і знакамёты род Нямцэвічаў] / Надзея Пякарская // Культура. – 2013. – 9 сакавіка (№ 10). – С. 14.

Снітко, Г. Шляхам Юльяна Нямцэвіча на Берасцейшчыне / Галіна Снітко // Літаратура і мастацтва. – 2007. – 9 сакавіка (№ 10). – С. 12.

Немцевич, Юлиан [Электронный ресурс] // Википедия: свободная энциклопедия. – Режим доступа: https://ru.wikipedia.org/wiki/Немцевич,_Юлиан н. – Дата доступа: 30.06.2022.

О Юлиане Немцевиче [Электронный ресурс]. – Режим доступа: <https://sources.ruzhany.info/047.html>. – Дата доступа: 30.06.2022.

Юлиан Немцевич [Электронный ресурс] // Cyclowiki. org. – Режим доступа: https://cyclowiki.org/wiki/Юлиан_Немцевич. – Дата доступа: 30.06.2022.

Юлиан Урсын-Немцевич – писатель и патриот [Электронный ресурс] // Polonistica. – Режим доступа: <https://blogpolonistica.wordpress.com/2016/11/1>

2/юлиан-урсын-немцевич-писатель-и-пат/. –
Дата доступа: 30.06.2022.

Нямцэвіч Юльян Урсын [Электронный
ресурс] // Беларусь у асобах і падзеях. –

Рэжым доступу:
<https://bis.nlb.by/ru/documents/129767>. – Дата
доступу: 30.06.2022.